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    PROTOKÓŁ Nr 7/2017 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej,  

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 26 września 2017 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 9.00 – 10.05. 

Prowadzący posiedzenie: MONIKA TEREBUN – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych (wyznaczona przez członków wszystkich komisji do prowadzenia posiedzenia). 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Obecni: 

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 

- TISZUK IRENA (Przewodnicząca) 

- PUCHALSKI JAN WALENTY 

- PAC JERZY 

- SIEMIENIUK SŁAWOMIR  

Lista obecności członków Komisji Rewizyjnej stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- CHILKIEWICZ JERZY (Przewodniczący) 

- KIRYLUK MIKOŁAJ 

- KOWALCZUK JAN 

- CAR MIKOŁAJ 

- TKACZUK LUCYNA 

Lista obecności członków Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej stanowi 

Załącznik Nr 3 do protokołu. 

3. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

- TEREBUN MONIKA (Przewodniczący) 

- BOROWSKI ANDRZEJ 

- GAŁUSZEWSKI WALENTY 

- OLSZEWSKI STANISŁAW 

- ONACIK JERZY 

Lista obecności członków Komisji Oświaty i Spraw Społecznych stanowi Załącznik Nr 4 do 

protokołu. 

4. Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

5. Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA  

6. Przewodniczący Rady Gminy – ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

 

Na początek Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych   MONIKA 

TEREBUN powitała wszystkich obecnych i przedstawiła następujący porządek posiedzenia: 

Porządek posiedzenia:  
1. Zaopiniowanie materiałów na XXVII Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski zwołaną na dzień 

29 września 2017 r.: 

a) Informacja o realizacji zadań oświatowych w Gminie Bielsk Podlaski w roku szkolnym 

2016/2017, wynikach sprawdzianu, egzaminów zewnętrznych oraz przygotowaniu szkół 

do roku szkolnego 2017/2018; 

b) Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia  dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Łubinie Kościelnym w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową im. Jana Pawła II w Łubinie Kościelnym; 
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c) Projekt uchwały w sprawie  stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w Augustowie, 

w skład którego wchodziła jedynie dotychczasowa sześcioletnia szkoła podstawowa i 

dotychczasowe gimnazjum w Szkołę Podstawową w Augustowie; 

d) Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2017 r., o kształtowaniu 

się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego gminnej instytucji kultury za I półrocze 2017 roku. 

e) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok; 

f) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części gruntów położonych w obrębie wsi 

Widowo; 

2. Sprawy bieżące.     

  

Do pkt 1a)  
 Informacja o realizacji zadań oświatowych w Gminie Bielsk Podlaski w roku szkolnym 

2016/2017, wynikach sprawdzianu, egzaminów zewnętrznych oraz przygotowaniu szkół do 

roku szkolnego 2017/2018, stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu. Wójt Gminy RAISA 

RAJECKA poinformowała, że Dyrektorzy szkół przedstawią informację na sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy – ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zasugerował, aby do 

czasu sesji dyrektorzy uzupełnili informację z zakresu wyników nadzoru pedagogicznego oraz 

działań podejmowanych w stosunku do uczniów ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi. 

Pani Wójt poinformowała, że cześć tych informacji zawarto w przedłożonych przez dyrektorów 

materiałach, ale zwrócimy się do dyrektorów obu szkół o przygotowanie informacji 

uzupełniającej.   

Do przedłożonej informacji innych pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Do pkt 1b)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia  

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Łubinie Kościelnym w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Jana Pawła II w Łubinie Kościelnym- stanowi Załącznik 

Nr 6 do protokołu.  

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że obowiązujące przepisy dot. wdrożenia 

nowego ustroju szkolnego obligują  samorządy gmin do podjęcia uchwał stwierdzających 

przekształcenie szkół, co nastąpiło w dniu 1 września 2017 roku. Szkoła Podstawowa w 

Łubinie Kościelnym, która dotychczas kształciła w systemie sześcioklasowym została z 

początkiem roku szkolnego 2017/2018 przekształcona w ośmioletnią szkołę podstawową. 

Uchwała stwierdzająca to przekształcenie  stanowi akt założycielski szkoły. 

Do przedłożonego projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono.   

 

Do pkt 1c)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie  stwierdzenia przekształcenia 

Zespołu Szkół w Augustowie, w skład którego wchodziła jedynie dotychczasowa sześcioletnia 

szkoła podstawowa i dotychczasowe gimnazjum w Szkołę Podstawową w Augustowie - 

stanowi Załącznik Nr 7  do protokołu. Pani Wójt wyjaśniła, że analogiczna sytuacja występuje 

w Augustowie, z tym, że Zespół Szkół zostaje przekształcony w Szkołę Podstawową w 

Augustowie, a klasy dotychczasowego gimnazjum w ciągu najbliższych dwóch lat zostaną 

wygaszone. Na rok szkolny 2017/2018 nie było naboru do klasy pierwszej, ponieważ reforma 

oświaty likwiduje gimnazja. Pani Wójt zaznaczyła, że w Gminie reforma oświaty przebiega bez 

uszczerbku dla nauczycieli, wprowadzone zmiany nie spowodowały żadnych problemów 

również dla uczniów. Problem może powstać dopiero za 2 lata po wygaśnięciu gimnazjum. Na 

razie część nauczycieli jest zatrudniona na czas określony.  

Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI podkreślił, że nazwa 

szkoły niczego nie zmienia, a wszystko zależy od uczniów i nauczycieli  
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Do przedłożonego projektu uchwały innych uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Do pkt 1d)  
Informacja o przebiegu  wykonania budżetu gminy za I półrocze 2017 roku, o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego   

- Wójt Gminy – RAISA RAJECKA  wyjaśniła, że podobnie, jak w latach ubiegłych, pierwsze 

półrocze nie ma zbyt wysokiego wykonania, większe wykonanie budżetu gminy będzie 

widoczne w II półroczu. 

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag do przedłożonego wniosku, a projekt 

uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1e)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2017 rok stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI zwrócił uwagę, że do 

budżetu wraca kwota w wys. 80.000 zł, jaka miała być przeznaczona na budowę ścieżki 

rowerowej Bielsk Podlaski – Hołody w ramach porozumienia z samorządem województwa. 

Wszystko wskazywało na to, że inwestycja będzie realizowana, Zwrócił się również z prośbą o 

zapisanie w budżecie na 20187 rok remontu remizy strażackiej w Hołodach – inwestycji, jaka 

miała być realizowana w ramach programu Polska-Białoruś-Ukraina. Radny przypomniał, że 

OSP Hołody należy do KSRG i jest często wzywana do zdarzeń. Remiza była budowana w 

Hołodach w ramach czynu społecznego, standard budynku nie jest wysoki, brakuje łazienki. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA powiedziała, że wiele inwestycji oczekuje realizacji, a 

zadanie dotyczące budowy ścieżki rowerowej nie zostało wykreślone z planu, ale kwota 

uzyskana w przetargu przekroczyła wartość kosztorysową zadania. Do kolejnego przetargu 

przystąpiła ta sama firma proponując cenę trzykrotnie wyższą od poprzedniej. Mimo to 

samorząd województwa podlaskiego zapewnia o wpisaniu zadania na rok 2018. Odnośnie 

remizy strażackiej w Hołodach, poinformowała, że w budżecie na 2017 rok były pieniądze 

przewidziane na dokumentację techniczną, która została wykonana. Nie ma jednak możliwości 

pozyskania dofinansowania ze środków pozabudżetowych. Pani Wójt poinformowała o 

podpisaniu umowy z „Liderem” w sprawie budowy siłowni i placów zabaw. Ponieważ jest zbyt 

mało czasu na realizację zadania w tym roku, więc termin został przesunięty na lata 2018-2019. 

Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zapytał o koszt budowy 

placu zabaw, powiedział tez o konieczności zastanowienia się nad lokalizacją placu zabaw w 

Nałogach. Dodał również, że Ministerstwo Edukacji Narodowej zamierza w przyszłym roku 

uruchomić program o nazwie „Strefa aktywności”. Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

poinformowała, że na 4 zadania (budowa siłowni i placów zabaw) przyznano 100 tys. złotych. 

Przy okazji zwróciła uwagę, że w gminie jest jeszcze bardzo dużo potrzeb inwestycyjnych, 

m.in. świetlice w Kotłach i Zubowie, kuchnia w świetlicy w Knorydach, cieknące dachy i wiele 

innych. Uprzedziła również, że w budżecie na 2018 rok nie należy liczyć na środki zewnętrzne, 

bo ich po prostu nie będzie, dlatego trzeba razem z radnymi usiąść i zastanowić się nad 

kształtem budżetu i najważniejszymi zadaniami. Dodała, że wśród priorytetowych zadań są 

m.in. świetlice w Kotłach i Zubowie. 

Radny STANISŁAW OLSZEWSKI powiedział i potrzebie i możliwości zakupu z Gminy 

Wyszki samochodu strażackiego dla jednostki OSP w Bańkach. Przewidywany koszt to około 

11 tys. złotych. ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI potwierdził taka potrzebę stwierdzając, że 

w tej części gminy nie ma dobrych samochodów strażackich. Pani Wójt przyznała radnych 

rację, jednak zwróciła uwagę, że w Bańkach nie ma garażu na taki samochód. Koszt 

postawienia większego blaszaka wyniesie około 50 tys. złotych. Temat ten należy omówić na 

posiedzeniu Zarządu OSP.  

Radna MONIKA TEREBUN poruszyła temat budowy przez Miasto chodnika wzdłuż ulicy 

Widowskiej w granicach administracyjnych miasta (zdecydowano o wykonaniu dokumentacji), 
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zwróciła się z prośbą o wygospodarowaniu środków z budżetu gminy na dalszy odcinek aż do 

cerkwi w Widowie. Pani Wójt wyjaśniła, że nie ma możliwości wykonania dokumentacji w 

tym roku. Przygotowania w tym zakresie są czasochłonne, ponieważ mogą wchodzić w grę 

kwestie wykupu gruntów. Wstępne deklaracje dotyczyły roku 2018, wcześniejszy termin nie 

jest możliwy. Powiedziała też o umówionym ze Starostą spotkaniu n/t realizacji zadań wspólnie 

z Powiatem. 

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag do przedłożonego wniosku, a projekt 

uchwały ostatecznie zaopiniowali bez uwag. 

 

Do pkt 1f)  
Wniosek Wójta Gminy Bielsk Podlaski dotyczący projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części gruntów 

położonych w obrębie wsi Widowo - stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu.  

Temat omówiła RAISA RAJECKA – Wójt Gminy. Powiedziała, że chodzi o możliwości 

budowy na tym terenie nowej hydroforni, ponieważ hydrofornia w POM Bielsk Podlaski nie 

spełnia wymogów, a ponieważ jest ona zlokalizowana na terenie miasta, więc nie ma 

możliwości uzyskania dofinansowania do jej modernizacji w ramach PROW.  

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a projekt uchwały został zaopiniowany bez uwag. 

 

Do pkt 2) 
W sprawach bieżących poruszono następujące tematy: 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA odczytała list otwarty posła Eugeniusza Czykwina 

dotyczący sporu o zakres ochrony Puszczy Białowieskiej, z prośbą o jego akceptację. Po 

zapoznaniu się z listem, radni przyjęli do wiadomości jego treść. Wymieniono przy tym kilka 

uwag na temat ochrony drzewostanu na tym obszarze. 

- Radny JAN WALENTY PUCHALSKI zapytał o kontynuację dofinansowania do budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków. Pani Wójt potwierdziła, że takie dofinansowanie będzie, 

ale należy wcześniej składać wnioski, bo zainteresowanie jest coraz większe. Przewodniczący 

Rady Gminy zasugerował podwojenie środków na ten cel. 

 

 Innych tematów nie zgłoszono. W związku z tym radna MONIKA TEREBUN o godz. 

10.05 zamknęła posiedzenie. 

 

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

 

      

Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 

1. TISZUK Irena 

(Przewodnicząca) 

………………………… 

2. PAC JERZY ………………………… 

 

3. PUCHALSKI Jan Walenty 

  

………………………… 

4. SIEMIENIUK Sławomir ………………………… 
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     Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej 

     i Przestrzennej 

1. CHILKIEWICZ Jerzy 

(Prowadzący posiedzenie)) 

………………………… 

2. CAR Mikołaj ………………………… 

  

3. KIRYLUK Mikołaj ………………………… 

  

4. KOWALCZUK Jan ………………………… 

  

5. TKACZUK Lucyna …………………………. 

 

     Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

1. TEREBUN Monika 

(Przewodnicząca) 

………………………… 

2. BOROWSKI Andrzej 

 

………………………… 

3. GAŁUSZEWSKI Walenty 

 

………………………… 

4. OLSZEWSKI Stanisław 

 

………………………… 

5. ONACIK Jerzy 

 

……………………….. 

 


